

SUDDEN DECAY

"FACE THE MONSTER THAT I HAVE INSIDE OF ME" - MONSTER

Wer möchte sich nicht die hässliche Maske des Alltags herunter reißen, sein inneres Monster befreien und von den Zwängen der Gesellschaft los sagen? Endlich mal der Elefant im Porzellanladen sein!

2016 formierte sich die Metal Band um die Bassistin Lee, den beiden Gitarristen Stelle Steel und Coby Rush, sowie Drummer TyR Dawn neu und fanden den aus Portugal stämmigen Buda Peste auf ihrer Castingcouch vor. Es war Liebe auf den ersten Scream. So flog die Castingcouch aus dem Proberaum und es ging fix an die Arbeit. Existierendes Material war schnell aufgearbeitet und neue Songs ließen nicht lange auf sich warten.

2017 stand Sudden Decay das erste Mal in dieser Konstellation auf der Bühne. Das Monster war erweckt und lechzte nach mehr.

Neben regelmäßigen Auftritten, planen und arbeiten Sudden Decay daran, ihre erste EP und LP 2019 zu veröffentlichen.

SUDDEN DECAY

"FACE THE MONSTER THAT I HAVE INSIDE OF ME" - MONSTER

Who doesn't want to tear off their ugly every-day-mask,
release their inner monster and break free from society's restraints?
To finally be the bull in the china shop!

Metal band Sudden Decay consisted of Bassist Lee, guitarists Stelle Steel and Coby Rush as well as drummer TyR Dawn when they re-formed in 2016 and were on the look out for a singer.

They stumbled across Buda Peste, originally from Portugal, on their casting couch. It was love at first scream and so the casting couch was ditched from the practice room and work began.

Existing material was quickly reworked and reconditioned and new songs emerged. In 2017, the new formation of Sudden Decay stood on stage for the very first time.

The monster was awake and was avid for more.

Besides playing shows regularly, Sudden Decay are currently planning and working on their first EP as well as LP which are to be released in 2019.